



## **Special savings** on selected Healthcheck Plans

## 以**優惠價**享用指定健康檢查計劃

Checkup Items / Plans 檢查項目/計劃	Premier 特選	Jade 翡翠	Crystal 水晶
Physical Examination - BW, BH, BP & P (身體檢查)	1	1	1
Medical History (過往病歷)	1	1	1
Medical Report with comment & Two Doctors Consultations (醫療報告及醫生會診)	1	1	1
Complete Blood Count (全血球計算)	1	1	1
Blood Sugar Level (禁食後葡萄糖量)	1	1	1
Lipid Profile - Cholesterol, Triglyceride, HDL & LDL (血脂檢驗:膽固醇、高密度膽固醇、低密度膽固醇及三酸甘油脂)	/	1	1
Hepatitis Profile B - HbsAG & HbsAb (乙型肝炎檢炎:表面抗原及表面抗體)	/	1	1
Liver Function Test - AIT, ALKP (肝功能:谷丙轉氨酵素及鹼性磷酸酵素)	/	1	1
Renal Function Test - Creatinine (腎功能: 肌酸酐)	1	1	1
Uric acid (痛風症測試:尿酸)		1	
Thyroid Screening Test - TSH (甲狀腺功能測試:促甲狀腺素)	1	1	1
PSA - Male (前列線抗原)		1	
Urinalysis (小便常規檢查)	1	1	✓
Stool x Occult Blood (大便潛血)	✓	✓	✓
Pelvic Examination - Female - Pap Smear (盤腔檢查及柏氏子宮頸細胞塗片檢查)			✓
Mammogram/Breast Ultrasound (乳房X光檢查或超聲波)			✓
Uroflowmetry and Bladder Scan (尿流測試及膀肛超聲波)		1	
Body Mass Index - By BIA machine (體質量指標分析)	✓	✓	✓
Electrocardiogram (心電圖)	1		
Treadmill ECG (運動心電圖)		✓	✓
Original price 原價	HK\$5,283	HK\$8,805	HK\$9,513
Special Price 優惠價	HK\$2,990	HK\$5,640	HK\$6,260





## **Terms & Conditions:**

- 1. Offer is valid from March 1 to December 31, 2023, unless otherwise stated.
- 2. Payment must be made with any American Express® Cards to enjoy the offer.
- 3. Offer is not applicable to all other existing Union Healthcheck Packages.
- 4. Advance booking is required.
- 5. Offer cannot be used in conjunction with any other promotional offers or discounts and cannot be exchanged for cash or other products.
- 6. Participating merchant is solely responsible for all products, services, consultations and advice, and fulfillment of the offer in accordance with these Terms and Conditions.

  American Express International, Inc. ("American Express") is not the provider of any of these products and/or services that are made available pursuant to the offer and makes no representation or warranty in relation to such products and/or services.
- 7. American Express and the participating merchant reserve the right to change the terms and conditions at any time without prior notice.
- 8. In the event of any dispute arising from this promotion, the decision of American Express and the participating merchants shall be final.
- 9. If the English version of these terms and conditions does not conform to the Chinese version, the English version shall prevail.

## 條款及細則:

- 1. 除特別註明外,優惠有效期由2023年3月1日至12月31日止。
- 2. 必須以任何一張美國運通卡簽賬,方可享有此優惠。
- 3. 優惠不適用於仁安醫院所有其他健康檢查套餐。
- 4. 優惠必須預約。
- 5. 優惠不可與其他推廣優惠或折扣一併使用,及不可兑換現金或其他產品。
- 6. 所有產品、服務、諮詢、建議及優惠均由參與商戶根據此條款及細則負責提供予會員。美國運通國際股份有限公司(「美國運通」)並非此優惠所 提供的該等產品及/或服務之供應者,亦不對其作出任何表述或保證。
- 7. 美國運通及參與商戶保留於任何時候更改條款及細則之權利,而不會作任何事先通知。
- 8. 如有任何爭議,美國運通及參與商戶保留最終決定權。
- 9. 條款及細則的之中英文版如有任何差異,一概以英文版本為準。

Address 地址: Tel 電話:

18 Fu Kin Street, Tai Wai, Shatin, New Territories 新界沙田大圍富健街18號 (852) 2608 3170